
 25.6.21, פגישת מועצת הורים

 נוכחים

 רעות פישר, מנהלת 

 עינת בירן, סגנית 

 רותי בנין, יועצת 

 גלי בראב, יו"ר 

 12 נציגי ועד 

 

 סיכום מן הוועדות

 נועם ליטמןועדת בטיחות , 

o  רק כיתה אחת הוכשרה למשמרות זה"ב קשיים ב"נשק וסע", מחסור במעבירי דרך והיו

 תלמידים.קרב הב

o  שתי כיתות ה' כבר הוכשרו –לקראת שנה הבאה 

o  צריך לחדד נהלים בקרב הילדים –בעקבות המקרה המצער של הילד שנפגע 

 גלעד מויסהועדה ירוקה , 

o סיוע לליאורה בפעילות המנהיגות הירוקה ובתוכנית האקלים 

o היום הירוק הפך לשבוע ירוק שנוהל מרחוק 

o היו כמה הורים שהעבירו הרצאות לילדים 

o  קיפודיםהילדים בנו בתי 

o יום ניקיון שכונתי קויים במלואו 

 אדמית ליכטהועדת תרבות , 

o  היה מאתגר, לא תכננו הרבה מראש, הרוב תוכנן טנטטיבית ויצא לפועל בהתרעה קצרה 

o  קישטנו את ביה"ס וקיימנו חדרי חושך –פורים 

o  הכנו ערכת פעילויות.הפעלה בכיתות, בשיתוף המורות –יום העצמאות . 

o  מחווה לצוות, נדחה מן המועד המקורי לסוף מאי. –יום המורה 

 ארנון הרשקוביץועדת תקשורת , 

o  צוות "הקלה לתקלה" בפעל בימי קורונה לסיוע טכני בלמידה מרחוק. היו הורים שסייעו

בפתרון התקלות והיו פניות לעזרה. כשחזרה הלמידה מרחוק בזמן המבצע בעזה, חזרו 

 פניות.



o ות הוועד המוסדי.הנגשנו פרוטוקולים של ישיב 

o .ניקח על עצמנו לתקשר את פרויקט הספריות הקהילתיות 

 לילך אהרוןועדת קהילה , 

o לקראת ראש השנה, ביקור מרחוק אצל מרותקי בית בעיר 

o איסוף תרומות להוסטלים בעיר 

o לקראת חנוכה, נמכרו נרות ותלמידי ג' הכינו חנוכיות 

o מארזי שי חולקו לקשישים בחרבי העיר 

o  למעבירי הכבישים  המעשים הטובים חילקנו ערכות של תודה ותשומת לבביום

 ולשומרים

o ן תושבי הדרום שנפגעו בלחימהעאיסוף תרומות למ 

 יובל מזוריכספים , 

o .היתה גבייה במהלך השנה, אם כי בעוצמה מפוחתת. גבינו פעם אחת 

o 99% .אחוזי גבייה, ונותרה גם יתרה משנה"ל שעברה 

o סיימנו מאוזנים 

  לבי"ס 10יומולדת 

o בניית ספריות קהילתיות 

o  משחקים בכיתות, חולצות, אוטו גלידההפעלות בחוץ –מסיבת יומולדת בבי"ס , 

o "2031-שתיפתח ב הכנו "קפסולת זמן 

 

 עדכונים מרעות

 ?מה היה לנו השנה 

o לכלל השכבות. , הצגות ופעילויותהצלחנו להוציא לפועל את הטיולים 

o .שיעורי שחייה לשכבת ד' נדחו לשנה"ל הבאה, אזו ייצאו לבריכה ד'+ה' ביחד 

o הקדמנו את פרויקט "השארת בכל הקשור לשכבת ו' הפקנו לקחים משנה"ל קודמת ,

 חותם".

o  קלטנו תומכי הוראה ותמכנו בהם בצורה משמעותית, רובם נכנסו להסבה להוראה

 "ס.נשמח לשמור אותם בתוך ביה בהמשך לחוויה הזו.

o  .הקפדנו על מיפוי שוטף בקרב הילדים ותכנון הלמידה כדי לצמצם פערים שהתגלו

זה הישג מופלא בעקבות  –מילדי א' שקוראים  100%מסיימים עם כמעט למשל, אנחנו 

 השנה שחווינו.



 ?מה יהיה בקיץ 

o תיבנינה שתי כיתות חוץ נוספות בחצר 

o  בין היתר, ייבנה שם  –ייבנה מרחב חדש לכיתות א', במסדרון, בסגנון גישת מונטסורי

ר מעץ  סוּפֶּ

 ?מה מתוכנן לשנה"ל הבאה 

o נערכים לתרחישים שונים, כך שיתאפשרו מינימום שינויים 

o  )אשכול מקצועות יקבל למידה באשכולות.  –תוכנית גפ"ן )גמישות פדגוגית ניהולית

ות לבית הספר בניהול השעות בין אשכולות, בשיעורי בחירה, הקצאת שעות ויש גמיש

שעות בחירה, אנחנו  5-4יהיו  ובמשך הלמידה של המקצועות )חוץ ממקצועות הליבה(.

תחומית, ושיעורים כאלו -כיתתית ובלמידה בין-ה חוץנערכים לזה. הצוות השתלם בלמיד

 יתממשו בשנה"ל הבאה.

o נזון.שוקלים למידה משותפת עם בי"ס מוסי  

o עינת וענבל, שתי הסגניות, נפרדתו מאיתנו, יצאנו במכרז לסגניות. 

o  ועדת כספים של הכנסת עדיין לא אישרה תשלום בעבור ספרי לימוד, ממתינים

לעדכונים. בכל מקרה, אנחנו מתכננים להמשיך בפרויקט "ספרים עד הבית", במסגרתו 

התלמידים, וכך גייסו כסף למסיבת התלמידים הבוגרים הביאו ספרים עד הבית לכלל 

 סיום ו'.

o  כיתות א' 3מצטרפות. 

 

 פרידות ותודות

 פרידה מנציגי הוועדים שעוזבים את ביה"ס: ויטה, מורן, גלעד 

 תודות לרעות 

 תודות לגלי 


